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Protokoll fra Styremøte – Idrettsrådet i Askøy (IRA) 
 

Møtenummer: 1/2023 

Dato: 09.01.2023 Kl.: 18:00-20:20 Sted: Askøyhallen  

 

Til stede: Kristin Stølen, Sverre Jokstad (Askøy Kommune), Anne Kristine Aas (Vestland Idrettskrets),  

Elin Haug, Christian Rosvoll, Øyvind Tumyr, Marianne Steen, Gisle Snippen, Jan Erik Mikkelsen, Janet 

Telle 

Frafall:  

Møtereferent: Janet Telle og Jan Erik Mikkelsen 

 

SAKSLISTE 
Orienteringssaker: 

• O-Sak 1: Sverre Jokstad informerer om siste fra Kommunen. 

- Budsjett for 2023 er vedtatt.  

- Møte i prioriteringskomiteen i februar. 

- Siste frist for å søke om kommunale tilskudd er 01. mai. Idrettslagene må her 

søke elektronisk, åpner i januar for muligheter å søke og kan søke fortløpende.   

 

 

• O-Sak 2: Anne Kristine Aas fra Vestland Idrettskrets informerer om Idrettsrådets roller og 

ansvar.  

- Idrettsrådet formål er å jobbe for best mulige forhold for all idrett i kommunen 

og skal være en arena for samarbeid mellom idrettslag, idrettslag og kommune 

og idrettslag og idrettskrets.   

- IRA blant annet å foreta prioriteringer på vegna av idrettslagene og 

dokumentere og synliggjøre idrettens lokale omfang.  

- Idrettspolitisk handlingsprogram legges frem på neste årsmøte. 

- Få frem hva IRA gjør og kan bidra med, informasjon ut til idrettslag bla. gjennom 

nettside, sosiale medier og protokoller fra møter  

 

• O-Sak 3: Status MIS;  

 

- Informasjon fra Øyvind Tumyr og Christian Rosvoll om status siden sist på MIS, 

samt veien videre.  

- Det har vært avholdt brukergruppemøter og nytt møte planlegges i uke 3, Leder 

sjekker og kaller inn.   
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- Saken skal opp i kommunestyret den 15.februar. Det planlegges et møte 

24.januar med lokalpolitikere og 25.januar med fylkespolitikere for dialog rundt 

idrettens behov for et anlegg som skissert i opprinnelig MIS plan.  

- Øyvind Tumyr har laget spørreskjema for lag tilknyttet Askøyhallen, skjema 

oversendes MS som har epostadresser til aktuelle lag. Skjema lenkes også mot 

ny hjemmeside.  

 

 

 

 

• O- Sak 4: Idrettsrådkonferanse 

- Leder sender invitasjon til lag på Askøy. IRA dekker for 1 person per lag som 

tidligere.  

- Deltagere fra styret i IRA må huske å melde seg på personlig via WEB, dekkes av 

IRA. 

- Sentrale aktører på sjekklisten over hvem som må huskes på i forhold til 

invitasjon; 

▪ Ordfører, Kommunedirektører og Gruppeledere politisk 

▪ Sverre Jokstad 

▪ Prioriteringskomite, Oppvekst og Levevilkår 

▪ Askøyhallene KF 

 

• O- Sak 5: Arbeidsplan – denne utgår på dette styremøtet 

 

• Annet: 

- Marianne hjelper Øyvind med ny hjemmeside 

- Leder finner dato til neste møte 

 

 

 

Vedtakssaker: 

• V-Sak 1: Godkjenning av referat – ingen kommentarer.  

 

• V-Sak 2: Regnskap og utbetalinger til tidligere representanter i IRA.  

- Styret IRA ber om denne saken håndteres videre av kontrollutvalget og at all 

korrespondanse så langt og fremover besvares av kontrollutvalget.  
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